
Bestyrelsesmøde torsdag 02. oktober 2008 
 
Mødet holdes kl. 19.00 i duehuset 

Deltagere: Flemming, Jon, Henning, Jesper 45 

Afbud: Ditte, Ane, Christina 

 

Dagsorden 

1.  Referat fra sidste bestyrelsesmøde – Jesper 

Godkendt 

2. Løbende sager og orientering:  

- Status på trommefesten 

En suveræn og mægtig oplevelse – flot arrangeret og dejligt at bidrage til folk 

der har brug for det (halvdelen af overskudet går til nødlidende) 

- Opdatering af hjemmesiden 

Det er på vej 

- Reparation af Duehuset 

Henning følger op  

- Havebladet efterår 2008 

Bladet bliver på 12 sider 

- Haveleje og vandforbrug 

Der bliver udsendt opkrævning for haveleje og vandforbrug sidst i oktober og 

med betaling i starten af november. Vand bliver aflæst i starten af oktober 

således at vandopkrævning er i overensstemmelse med kommunens terminer. 

- Havesalg 

Ingen 

3. Status på havevandring 

Vi har haft en tilfredsstillende havevandring som afslutning på sæsonen. Vi vil 

dog gøre opmærksom på at haven ikke kun skal være velholdt op til de 2 

havevandringer, men også imellem disse. Det er vigtigt at alle tager hensyn og 

holder ukrudt nede. ☺ 

4. Afslutning på sæsonen 

Vandaflæsning: Flemming og Henning aflæser vand i starten af oktober 

Vejlukning: Søndag den 2. november kl. 15.00. Kl 15.30 er der et lille 

arrangement for vinterens grønspætter. som vil kigge efter haverne i 

vinterhalvåret. Jon er tovholder på dette arrangement og alle er velkommen til 

at deltage. 

Julefrokost: Vi søger tovholder-nisser til at stå for vores julefrokost. Du kan 

melde dig til Flemming  julemand.. Han har en lille kasse med penge således 

at årets julefrokost kun koster 60 kr for foreningens medlemmer. 

5.  Byggesager – Flemming 

Der er fortsat givet tilladelse til at have 1 kan flytte indgangen fra Tjørnevej til 

hjørnet på klubhusvej. Der er givet afslag på at lågen kan etableres længere 

inde på parkeringspladsen, da det vil koste parkeringsplads. 



6.  Økonomi - Ane 

Status på regnskab for 2008 

Vi mærker ikke finanskrisen og tror den går udenom Søvang. Der er ganske 

enkelt godt styr på regnskabet og vi afventer at få en større sum penge retur 

fra kommunen i for meget betalt vandafledningsafgift. 

7.  Forslag og spørgsmål fra medlemmer 

Intet at bemærke. Husk forslag afleveres til formanden og gerne skriftligt. 

8. Evt. 

De nye lædermøbler i Duehuset er ganske gode at sidde i. ☺ 
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